
FREDERICIA KOMMUNE 
 

TILSYNSSKEMA 
 

JOURN.NR. 

20/17 

Foreningens navn: TSIF Fodbold 

Tilsynsstedets adresse: Tingvejen 24, 7000 Fredericia 

Kontakt person: Elna Schakmann Mathiasen              E-mail: Elna.schakmann@gmail.com 

Dato for tilsynet: d. 02.11.2021                                   Klokkeslet: 16.30. 

Navne på repræsentanter fra foreningen, som deltager i tilsynet: 

Fra TSIF Fodobld: Elna S. Mathiasen (formand) og  

Fra Folkeoplysningsrådet: Leif Urhøj, Sonja Christensen og Gert D. Jørgensen 

Liste over de seneste 3 års regnskaber medsendt. 

 

1. Medlem af landsforbund – hvilket: DBU 

2. Foreningens hjemmeside og eller facebook: tsiffodbold.dk, og Facebookside TSIF Fodbold 

3. Primære aktiviteter: Fodbold 

4. Åbningstid / Aktivitetstimer: Se træningsoversigt  

5. Antal medlemmer/deltagere i foreningen: 252 medlemmer heraf 44 trænere. De har mange 

børn. På U 10-11 er der 45 spillere, det er klubbens største hold. De har også et stort dame-

senior-hold.  

De har unge hjælpere tilknyttet børneholdene. Trænere og hjælpere får ikke godtgørelse for 

kørsel og det gør bestyrelsen heller ikke. De holder en juleafslutning for trænerne med 

forplejning, og i år får de en lille gave. 

6. Antal medlemmer/deltagere tilstede ved tilsynsbesøget: Fodboldhold der trænede udendørs 

på kunstgræsbanen – 15-20 spillere. 

7. Foreningens udvikling, herunder om der er stigning eller fald i antal medlemmer: Stigning. 

De har ikke mærket corona på medlemstilslutningen. 

8. Er der hold/aktiviteter foreningen ikke har fået op at stå i denne sæson, hvis ja hvorfor: U17-

18 årgangen er forsvundet i covid perioden, grundet både efterskole, covid og andre ting. De 

har pt ingen børnehold for piger, så pigerne sendes ind til EGIF fodbold og spiller for begge 

klubber. 

9. Kontingent (for forskellige aldersgrupper/hold): Børn og unge fra 375-800 kr., voksne fra 

625-800 kr.  

10. Udvikling i foreningens økonomi over de sidste tre år: Økonomien er mere stabil nu grundet 

mere kontingentindbetaling, og de har fået positive svar på flere fondsansøgninger og 

kommunale ansøgninger. Så generelt en god økonomi pt. og de har haft overskud de sidste 2 

år. Men de skal bruge ca. 100.000 kr. til lys herunder en næsten defekt elboks, der skal 

skiftes. Ladegård El har set på det. 



11. Kommunale tilskudsforhold for foreningen: Samme regler som andre klubber i byen, de 

vedtagede tilskud fra polistisk hold. De sender trænere på kursus, og søger kursustilskud til 

at dække udgifterne, og de giver alle de kurser de gerne vil have. De sender afsted på eks. B 

licenstræner kurser, det koster ca. 7800 kr. 

12. Nuværende udfordringer for foreningen:  

 Kæmpestort pladsproblem,  

 Accept af fodboldklubben i hallen. De kan f.eks. ikke få deres pokaler eller billeder fra 

fodboldskolen op. De har endda tilbudt selv at købe et pokalskab. 

 De har også problemer med at få haltid nok. Håndbold har afgivet to timer, men de er 

blevet givet til fritidsklubben (torsdag fra 16-18), hvilket de ikke synes er helt i orden. 

Fodbold har tilgengæld timer mandag 15-16.30 som de ikke kan bruge. De vil gerne 

bytte.  

 Hallen spørger ikke, når der skal være hundeudstilling uden for, hvilket giver fodbold 

træningsudfordringer, når der er hundeudstilling. 

 Dame senior kan ikke få et omklædningsrum mere om torsdagen, hvis de har kamp, så 

de må klæde om hjemme fra.  

 Tilsyneladende så har badminton ikke nok spillere, men de har masser af haltid. Er de 

gået ned i medlemstal?  

 Hallerne bør kunne udnyttes bedre.  

 MANGLENDE LYS PÅ BANER er et stort problem, da fodboldafdelingen langt fra har 

haltimer nok i vinterhalvåret, og samtidig lyses vinterbanen ikke nok op. Derfor er nogle 

kampe blevet aflyst under spillet, når det blev for mørkt. Fodbold har to master de gerne 

vil have sat op, men de er bange for at sætte dem op pga en nabo der i forbejen klager 

over lysgenere fra kunstgræsbanen. Kultur & Idræt har været inde over, men der er ikke 

sket noget. 

13. Samarbejde med Fredericia Kommune og andre: Fungerer fint, men føler ikke altid, at der 

lyttes til problemerne og der i fællesskab handles på disse, men det er svært, når det et en 

selvejende instution som er klubbens primære samarbejdspartner. 

14. Foreningens fremtid og ønsker:  

At ovenstående (LYS, TID og LOKALE) løses og vi kan gøre en masse godt for vores 

medlemmer 

 Fodboldklubben vil meget gerne være med i et fælles klublokale, hvis det bliver muligt 

efter ombygningen af hallen. Det vil håndboldafdelingen også gerne. Støtte Mads har et 

lokale, som fodboldklubben gerne ville bruge, men de har fået nej fra hallen. Men 

Støttemads bruger det vist ikke ret meget. 

 De vil gerne have e-fodbold op og stå, men har ikke lokale til det.  



 De mangler også opbevaringsplads til deres udstyr (bolde mm). De har en container ude 

ved banerne, men de vil gerne have noget mere. Evt en container.  

 De er også udfordrede af, at der har været rotter i opbevarings rummet to gange (det 

ligger i forlængelse af hallen). 

15. Bemærkninger: 

 De har fået en stor bestyrelse med cirka 15 i, inkl. underafdelinger. Den ”forrige” 

bestyrelse var ved at køre sur i arbejdet, så de skrev ud til alle medlemmer, om de skulle 

lukke eller flere ville hjælpe. Det virkede. 

 Mange gode trænere. Kører et projekt med JBU for at få inddraget flere forældre, også 

til at være forældretrænere. 

 De har haft udfordringer med trænere til u 15. Og det kan også være et problem for u13. 

 Bestyrelsen bakker godt op om holdene og deltager hvis muligt i forældremøder på de 

forskellige hold. 

 De er både medlem i DGI og DBU. Old boys spiller i DGI og nogle af de helt små gør 

også. Og så har de i flere år lavet DGI fodboldskole.  

 Herslev Grand Old boys har lejet en time af TSIF fodbold, og har gjort det i cirka 10 år.  

 Der er ingen vælgermøder planlagt i Taulov Skærbæk, så de føler at området er overset. 

 De er glade for, at der kommer et motionscenter i Elbohallen, men der er muligvis ikke 

tænkt ekstra omklædningsrum ind.  

 De føler at der bliver lyttet til, men at der ikke eller sjældent sker noget/ bliver handlet 

på det. 

 

 

Tilsynsbesøget er foretaget af nedenstående medlemmer af Folkeoplysningsrådet og af BUK 

Sekretariatet 

 

Fredericia, den    

 

 

------------------------------------------- ----------------------------------------------- 

Leif Urhøj, Folkeoplysningsrådet Sonja Christensen, Folkeoplysningsrådet 

 

 

--------------------------------------------       -----------------------------------------------     

Gert D. Jørgensen, Folkeoplysningsrådet  Birgitte L. Jakobsen, BUK Sekretariatet 
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